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 Aantal aanwezigen op intekenlijst: 53  Locatie: Dorpshuis Irene 
 

 

1. 20.00u: Opening door Dorpsbelang voorzitter Piet de Jong 

Een welkom aan een ieder, en in het bijzonder onze contactwethouder Irona Groeneveld, 3 

raadsleden van gemeente DFM: Roel Roelevink (CDA), Janneke de Vries (FNP) en Ester 

(KFM) en 2 ambtenaren van de gemeente: dorpscoördinator Catherina Zeldenrust en 

wijkbeheerder Ruurd Zijlstra. Afzegging van raadslid dhr. Holtrop (CU). 

 
2. Mededelingen  

- Stand van zaken van de herinrichting van het pleintje wordt door Douwe Deinum verteld: 

het gaat erg langzaam, met enkele omwonenden is er een compromis bereikt dat er nog 2-3 

parkeerplekken blijven, maar dat verder parkeren ontmoedigd wordt door betere parkeer-

vakken tegen de kerk aan. Subsidies en goedkeuring van de gemeente zijn rond en hopelijk 

is alles klaar rond zomer 2022. 

- De bloembakken tbv snelheidsvermindering lijken enigszins effect te hebben in de spitsuren. 

Er moeten nog snelheidsmetingen gedaan worden in de nieuwe situatie, en die vergelijken 

met de oude situatie. Wellicht dat een bloembak nog wat verplaatst dient te worden, of een 

extra voor een groter effect, rekening houdend met de eventuele overlast voor omwonenden. 

 

3 -Notulen Algemene Ledenvergadering 1-10-2021 zijn akkoord 

-Jaarverslag 2021 is akkoord 

 

4 Verslagen werkgroepen 2021 

a. Histoarysk Wurkferbân (Hinke Terpstra): er wordt gezocht naar hoe en wat van de fundering 

van de kerk, stambomen van ingezetenen worden verzameld en er zijn bouwplaten van de kerk 

gevonden. 

b. Griene Romte (Sytse Bouwhuis): er wordt een Stichting Groene Loper voorbereid voor het 

beheer en onderhoud van wandelpaden, als opvolger van werkgroep De Groene Loper die ooit 

de wandelpaden rondom Balk en Wijckel heeft ontwikkeld. Bermen worden opgeschoond; Oude 

bomen die op omvallen staan, worden gemeld zoals de lindeboom bij de ingang van het bos die 

nu omgezaagd is; Op 29 april is er een kuierwandeling rondom Wijckel georganiseerd; 

Verplaatsing van het bord fietsnetwerk op hoek Lytse Jerden/Menno v Coehoornweg; Een lezing 

over de vogelstand in en rond Wijckel is in voorbereiding voor najaar 2022; Veel overleg met 

camping over het autovrij maken van het bos. 

c. Website wikel.nl werkgroep (Ruud Kooke): gemiddelde is ongeveer 20-30 bezoekers/dag, 

ruim 1000 bezoeken/mnd, per bezoek verblijft men ongeveer 15-120seconden op de site en men 

leest dan gemiddeld 4 pagina’s per bezoek. Ook vanuit de VS en Canada (Friese emigranten, zie 

de boeken van Hylke Speerstra) wordt de website bezocht. Veel bezochte pagina’s zijn: de 

agenda, kerkdiensten, Nieuws Dorpsbelang, verkeersmaatregelen 

d. Activiteiten Team (Anne Koning) : door Corona kon er in 2021 wederom weinig 

georganiseerd worden: geen disco, maar wel het nodige in voorbereiding: Koningsdagactiviteit 

bij het dorpshuis en volop medewerking met menskracht aan het Iepenloftspul in juni 2022 

  

5 Bestuurssamenstelling 

Omdat we in de Statuten opgenomen hebben dat bestuursleden elke 3 jaar herbenoemd moeten 

worden, is op deze vergadering onze voorzitter Piet de Jong herbenoemd. Jitske v Luit, sinds 

begin 2017 in het bestuur, neemt afscheid als bestuurslid. Speciaal worden haar verdiensten 

genoemd betreffende het verwelkomen van nieuwe bewoners en het faciliteren in haar theetuin 

van bijeenkomsten over de aanleg van de glasvezelkabel. Met goedkeuring van de aanwezige 

leden wordt zij opgevolgd door Marlies Voogd die zich nader voorstelt. Hierdoor heeft het 5-

koppige bestuur een gezonde mix van jong en oud, en van, in, en niet in, Friesland geborenen. 

 

 

 



 

 

 

 

6 Kascommissie (Tjalling op de Hoek en Rob Post) 

Deze is akkoord met de financiële verslaglegging en heeft geen bijzondere zaken geconstateerd. 

De nieuwe penningmeester heeft op goede wijze de financiën op orde. 

Als nieuwe kascommissie wordt benoemd Rob Post en Albert Kistjes 

 

7 Financieel verslag 2021 en begroting 2022 (Rutger Bloemendaal) 

 In 2021 is niet veel geld uitgegeven, wel is ogenschijnlijk veel geld binnengekomen omdat 

bepaalde subsidies in 2021 zijn ontvangen en pas in 2022, grotendeels ten behoeve van de 

herinrichting van het pleintje, worden uitgegeven. Door Albert Kistjes wordt opgemerkt dat 

debet en credit op een enkele plek zijn verwisseld. 

 

8  Nieuwbouwwoningen in Wijckel 

Secretaris Jan Veeken geeft de stand van zaken weer: er zijn meerdere mogelijke locaties in 

beeld (o.a. op het te verkopen terrein van Tuincentrum Roffel). Een nieuwbouw-

verkenningsgroep gaat dit nader met een gemeentelijke adviseur voor kleine dorpen 

onderzoeken. Bouwen buiten de bebouwde kom wordt een moeilijke zaak. Voor dit 

woongroepje melden zich Meine Groeneveld, Rob Post, Henk Luyks en Jan Veeken. 

 

9 Kennismaking met nieuwe campingbeheerder Patrick Juffermans 

Het is de bedoeling dat 15 kampeerplekken blijven bestaan, dit jaar zijn er nog 60 plekken. Maar 

er komen veel chaletjes voor de verhuur. Het terrein met de vaste caravans en kleine huisjes 

wordt najaar 2022 leeggemaakt en geheel herontwikkeld, met veel groen en grasvelden bekleed. 

Ook daar komen chaletjes voor de verhuur. Zwembad en restaurant blijven voorlopig in de oude 

vorm bestaan. Wandelpad tussen het bos en Lytse Jerden, tevens onderdeel van het 

Odulphuspad, zal blijven bestaan. Het bos wordt aantrekkelijker, ook voor de campinggasten, als 

het niet door de zwembadgebruikers als toegangsroute en parkeerplek wordt gebruikt. Toegang 

aan het begin van het bos wordt met een half hek afgesloten en de richtingsborden naar de 

camping en zwembad worden aangepast. Als camping wil men graag bij het dorp horen. 

 

10 Rondvraag  

 Tjalling op de Hoek vertelt heel kort over een nieuwe Stichting in wording betreffende het 

Slotermeer en omgeving, om deze wat aantrekkelijker te maken. Bijvoorbeeld nieuwe 

wandel- en fietspaden, schoner strandje bij Balk, etc. 

 Door Dorpsbelang worden 8 vrijkaartjes verloot voor het Iepenloftspul 

 

Pauze  

Iepenloftspul 
Na de pauze werd de organisatie en opvoering van het Iepenloftspul besproken. De stand van zaken 

werd toegelicht over de voorstellingen op 17, 18, 24 en 25 juni. Naast een reeds verleende 

startsubsidie zal Dorpsbelang ook een forse bijdrage geven om de bezoekerstent mogelijk te maken. 

Hiervoor is bij de gemeente subsidie aangevraagd en toegekend. Verder werd als voorproefje een 

tweetal sketches opgevoerd van “de Bile yn Wicklewood” met verschillende spelers om alvast in de 

stemming te komen. De rode draad van het openluchtspel is de herkenbare problematiek van een 

klein dorp waar verschillende groepen mensen verschillende ideeën hebben over hoe het verder zou 

moeten met het dorp. Bijvoorbeeld recreatief fors ontwikkelen, of alles bij het oude houden. 

Na afloop van de vergadering werd er uitgebreid nagepraat en was het geruime tijd uiterst gezellig. 

 


